
Zápis 2/2012 
z jednání Školské rady Sportovního gymnázia, Plzeň, Táborská 28 

 

Datum konání: 21. 3. 2012 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

 

 

I. Školská rada projednala rozpočet školy na rok 2012 

-  Ředitelka školy požádá KÚ Plzeňského kraje o navýšení provozních 

prostředků. Chybějící částka ve výši 330 tis. Kč nepokryje závazky vyplývající 

ze smluvních vztahů. Požadavek na navýšení se rovná výši rozpočtu roku 

2011. 

- V rozpočtu chybí cca. 400 tis. Kč na pokrytí nákladů provozních zaměstnanců 

(nepedagogičtí pracovníci). Paní ředitelka se zúčastní dohadovacího řízení 

v rámci požadavku na navýšení této částky. V opačném případě by nemohla 

zajistit řádnou péči a údržbu školy. 

 

 

II.  Mgr. Milena Majerová seznámila členy rady s: 

- sponzorskými dary 

- zapojením do projektů 

-  návrhy žáků, které vedení školy respektuje (zřízení občerstvení v prostorách 

školy, rozšíření hodin angličtiny, pomoc s volbou povolání, apod.) 

 

III. Doplnění školního řádu 

- Ředitelka školy navrhla zvýšit poplatek za vydání duplikátu vysvědčení z 50,- 

Kč na 100,- Kč; Školská rada s návrhem souhlasí. 

 

IV. Nominace do konkursní komise 

- Do výběrového řízení na funkci ředitele školy je jako člen konkursní komise 

nominován p. Jiří Dolejš za školskou komisi. Předpoklad konání konkursu je 

květen-červen. 

 

Pro informaci uveden seznam projektů, do kterých se škola zapojila: 

- Historický kroužek 

- Výchova k toleranci 

- Ekologická výchova 

- Multikultura 

- Komunikace v Evropě 

- Středoškolský pohár atletiky 

- Sportovní den 

 

 

 

Zapsala: Ing. Helena Müllerová, členka Školské rady 

 


